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Dr. Kövér László úrnak
az Országgy ű lés elnökéne k

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„A belterületek problematikájáról ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

2011 . április 27-én a Fenntartható fejl ődés bizottsága parlagfű témájában ülésezett, melyen elhangzot t
tájékoztatók, hozzászólások után a résztvevők számos megállapítást, javaslatot tettek és több
kezdeményezéssel éltek . Az ügy súlyosságát jelzi, hogy a becslések szerint jelenleg minden 5 . ember
szenved parlagfűhöz kapcsolt allergiás, illetve asctniás megbetegedésben . Minden elvesztegetett nap a
betegszám folyamatos növekedését jelentheti .
Véleményem szerint az említett esemény egy újabb lépés a kívánatos eredmény elérése érdekében, azonba n
tennivalónk van még bőven. A bizottsági ülésen számos probléma vet ődött fel, mint például a belterületekre
vonatkozó eljárások problematikája . A Mezőgazdasági Szakigazgatási Hivatal munkatársa elmondta, hogy a
belterületi földek ellenőrzése nem megoldott és ennek kapcsán jogszabályváltozásra lenne szükség .

Így kérdezem Miniszter Urat :

A belterületekre vonatkozó eljárások problematikájával foglalkoztak-e ?
Milyen megállapításokat tettek ennek kapcsán ?
Született-e már az eljárás megváltoztatására vonatkozó döntés ?
Mikorra tervezik a jogszabály megváltoztatását? Mikor fog hatályba lépni a kívánatos jogszabál y
módosítása ?

Kérem Miniszter Urat, hogy írásbeli kérdésemre vonatkozó válaszát legkés őbb május 23-ig szíveskedjen
megküldeni részemre, hogy annak tartalmát a bizottsági ülést megel őzően megismerhessem .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 11 .
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